
PROTOKÓŁ nr XLVI/2021 

Z XLVI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 30 czerwca 2021 roku. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XLVI sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 10:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik  

nr 1, a zakończył ok. godz. 16:00 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek dzienny posiedzenia  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Łukasz Rzeszotarski 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XLV sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do 2 lipca br., czyli do piątku, nie zostaną 

zgłoszone do niego uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

W tym punkcie jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący RM, p. D. Malanowski,  

który odczytał podziękowania od Szkoły Podstawowej nr 3 za wsparcie przez Radę 

Miejską jej wszystkich działań. Następnie sprawozdanie z posiedzenia Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji zdał jej Przewodniczący,  

p. K. Kacperski. Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Opieki Społecznej i Zdrowia, p. W. Skorłutowski, streszczając przebieg ostatniego jej 

posiedzenia. Radna, p. B. Gil, poinformowała o spotkaniach Klubu Radnych 

„Sierpczanie” w sprawie Raportu o stanie gminy i uchwał, które będą procedowane 

na dzisiejszej sesji. 

 5. Raport o stanie Gminy Miasto Sierpc 2020 – debata 

Raport o stanie Gminy Miasto Sierpc przedstawił Burmistrz Miasta, p. Jarosław 

Perzyński – załącznik nr 3 

a) Głosy radnych. 

Radna, p. B. Gil, zadała pytanie odnośnie liczby mieszkańców. Zawnioskowała też, 

aby w przyszłym roku w raporcie wyszczególniono przedział wiekowy dla osób 100-

letnich i ponad. Zapytała, gdzie w Statucie Miasta Sierpca jest zapis o prezydium 

Rady miejskiej Sierpca, jakie działania Burmistrz wykonał lub wykonuje w zakresie 

ochrony informacji niejawnych i bezpieczeństwa miasta, o sprawozdanie Straży 

Miejskiej na temat bezpieczeństwa miasta oraz jakie prace w urzędzie wykonywały 

zatrudnione osoby z orzeczonym stopniem niepełnosprawności. Radna zapytała też 

po ile szkoleń z 12 odbył każdy pracownik Wydziału Oświaty, o koszt wykonanej 

dezynfekcji miasta pod kątem Covid-19 i kto ją wykonywał, o dotacje dla Kasy 

Zapomogowo Pożyczkowej i które gminy je płaciły, o 6 osób zatrudnionych w TBS 

Sierpc dla prowadzenia spółki na odpowiednim poziomie i co to znaczy, czemu ma 

służyć fontanna pływająca na „Jeziórkach”. Zapytała również, na jakich 

płaszczyznach prowadzona jest realizacja celów obniżenia poziomu zanieczyszczeń 

w Sierpcu, jak również o rolę i działanie czujników jakości powietrza oraz o maszty 



znajdujące się w okolicach Sierpca i na Poczcie. Pani Gil zadała również pytanie o 

poziom realizacji zadań inwestycyjnych na terenie Sierpca i o liczbę placów zabaw, 

o liczbę asystentów rodziny w Sierpcu, jakie działania są wykonywane w celu 

integracji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych oraz ile osób 

niepełnosprawnych jest w Sierpcu, ilu osobom pomogła Komisja ds. Rozwiazywania 

Problemów alkoholowych, o sposób podziału środków dla Organizacji 

Pozarządowych, o działalność Zarządów Osiedli i ile pieniędzy otrzymały z budżetu 

miasta na cały okres kadencji. Swoje uwagi i spostrzeżenia co do sporządzenia 

raportu zgłosił też Radny, p. W. Jaworowski, m.in na temat działu „Kredyty i 

pożyczki”, braku wykazania poręczenia z tytułu gwarancji udzielonej Ciepłowni na 

zaciągniętą pożyczkę, o korzyści z powstania Centrum Usług Wspólnych w Sierpcu, o 

sposób wykazywania poziomu zysków spółek miejskich, czy są to wartości brutto, czy 

netto oraz o osoby niepełnosprawne w nich zatrudniane. Radna, p. B. Gil, zapytała 

jeszcze , czy ZGKiM to jest dochodowa spółka, czy jest źle zarządzana. Radny, p. J. 

Stachurski zapytał, ile z pieniędzy przeznaczonych na inwestycje trafiło za ul. 

Kościuszki, gdzie większość znajdujących się tam ulic są to drogi gruntowe. Radny, p. 

K. Rudowski, zapytał, czy niebyło można więcej zrobić 

 b) Głosy mieszkańców. 

Nikt z mieszkańców nie zgłosił się do debaty na temat Raportu o stanie Gminy Miasto 

Sierpc. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 30 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad odpowiedzi na zadane pytania przez Radnego,  

p. S. Jaworowskiego udzieliła Skarbnik, p. Katarzyna Joniak. Na pytania dotyczące 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego w Sierpcu odpowiedziała Prezes TBS,  

p. Agnieszka Świderska. Radna, p. B. Gil, dopytała, czy dwóch konserwatorów w TBS 

jest zatrudnionych na pełnym etacie. Prezes powiedziała, że konserwatorzy są 

zatrudnieni na podstawie umowy zlecenia. Jako kolejna odpowiedzi udzielała 

Dyrektor MOPS w Sierpcu, p. Alina Olszewska. Na pytania dotyczące zieleni  

w mieście i ochrony środowiska odpowiedziała Naczelnik WSK, p. Lidia Rymer.  

Na pozostałe pytania odpowiedzi udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński. Radna, p. B. Gil,  

w podsumowaniu zgłosiła wniosek, aby w przyszłości w Raporcie o stanie gminy 

zapisy danych były przedstawiane w przystępniejszy sposób. 

 6. Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania. 

Po zakończonej debacie nad Raportem o stanie Gminy Miasto Sierpc za 2020r. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał pod głosowanie w/w uchwałę. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 2 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

360/XLVI/2021 RM  ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta Sierpca wotum zaufania - 

załącznik nr 4 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Jerzy Zbigniew Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

Burmistrz, p. J. Perzyński, podziękował Radzie  za udzielenie wotum zaufania. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2020r. 

 a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej ws. wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Sierpca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok. 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytała Skarbnik Miejski, p. K. Joniak – 

załącznik nr 5 

 b) opinia Komisji Rewizyjnej RM 

Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca przedstawił Wiceprzewodniczący 

Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski –  załącznik nr 6 

c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej ws. wydania opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej Sierpca wniosku ws. udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Sierpca 

W/w opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady 

Miejskiej, p. D. Malanowski – załącznik nr 7 

8. Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020r. 

Po przedstawieniu w/w opinii Przewodniczący RM, p. D. Malanowski zarządził 

głosowanie nad przedmiotową uchwałą. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020r. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

361/XLVI/2021 RM  ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 r. - 

załącznik nr 8 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

9. Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski po odczytaniu treści przedmiotowej uchwały 

poddał ją pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

362/XLVI/2021 RM  ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 r. - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi 

udzielonego absolutorium oraz podziękował za owocny rok pracy, pomimo trudności 

spowodowanych epidemią koronawirusa, jak również Z-cy Burmistrza,  

p. P. Nowakowskiemu za wspieranie tych wszystkich działań oraz Skarbnik,  

p. K. Joniak, za koordynację nad budżetem miasta i wszystkim pracownikom Urzędu 

Miejskiego. Burmistrz jeszcze raz wyraził podziękowania za udzielone wotum zaufania 

i absolutorium z tytułu wykonania budżetu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy. 



10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 5 interpelacji; Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu (załącznik nr 10). Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi  

do dalszego procedowania. Radny, p. K. Rudowski, złożył interpelację o uzyskanie 

informacji na temat przebiegu trasy S10 i skierował pytanie do Burmistrza,  

czy wiedział o tak planowanym przebiegu tej trasy, jeśli tak, ta jakie podjął działania, 

aby przeprowadzić przebieg trasy po starym śladzie S10 i czy miał wsparcie wcześniej 

wymienionych posłów. Skierował również zapytanie o parking przy ul. Jana Pawła II, 

przy dworcu PKS. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał o montaż fotowaltaiki na terenie 

miasta, czy są prowadzone jakieś działania w tym kierunku. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, po ilu latach trzeba będzie zutylizować płyty fotowoltaiczne i ile to będzie 

kosztowało, czy będą jakieś dotacje na ten cel. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelację dotyczącą odpadów udzielił Prezes ZGKiM,  

p. W. Kuliński. Zapewnił również, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną przekazane  

w formie pisemnej. Na interpelację w sprawie ul. Mieszka I odpowiedział Naczelnik 

WIF, p. B. Ciemiecki a w sprawie fontann i wyciętych drzew Naczelnik WSK,  

p. L. Rymer. Odnośnie przebiegu trasy S10, parkingu przy ul. Jana Pawła II  

i fotowoltaiki wyjaśnień udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński. 

 12. Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że zarówno komisja 

Gospodarcza, jak i Oświatowa pozytywnie zaopiniowały wniosek opactwa Sióstr  

Benedyktynek o udzielenie dotacji. Radny, p. K. Rudowski, w kwestii uzupełnienia 

poinformował o już wykonanych pracach, jak również zaplanowanych na terenie 

zespołu klasztornego. Radny, p. K. Skrzyński, poprosił o informacje, czy Siostry 

pozyskały dotacje również z innych źródeł. Radny, p. K. Rudowski, wyjaśnił,  

że dotacje zostały również pozyskane przez Siostry Benedyktynki od Marszałka 

Województwa Mazowieckiego a także jest w tym ogromny wkład własny parafii. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

363/XLVI/2021 RM  ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 



Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

 Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

13. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego i 

objęcia udziałów Ciepłowni spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Sierpcu. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o zabranie głosu Prezesa Ciepłowni, 

p. R. Wiśniewskiego, który wyjaśnił, że powodem złożenia projektu tej uchwały jest 

konieczność przeprowadzania licznych remontów i modernizacji infrastruktury 

Ciepłowni. Radny, p. W. Jaworowski, powiedział, że oczekuje dodatkowych 

informacji, na co konkretnie zostaną przeznaczone te środki. Prezes Ciepłowni 

zapewnił, że te pieniądze zostaną wydane . Większość inwestycji zaplanowane jest  

w okresie letnim, poza sezonem grzewczym. Przygotowany plan inwestycji  

i remontów opiewa na kwotę 1,7 mln zł i uwzględnia to dofinansowanie w postaci 

500 tys. zł, inaczej spółka nie występowałaby o te środki, gdyby była w stanie 

zrealizować inwestycje ze źródeł własnych. Poinformował, że konkretnie będzie  

to przeznaczone na wyminę układu sterowania automatyki kotłów węglowych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, przedstawił również ściśle związany  z tym aspektem zarys 

otoczenia makroekonomicznego w kwestii cen rynkowych gazu ziemnego i węgla, 

które wzrosną. Następną sprawą jest konieczność podłączania ciepła  

do nowopowstałych budynków, czego koszt również poniesie Ciepłownia, dlatego 

spółka potrzebuje tych pieniędzy, aby jeszcze lepiej przygotować się na trudny 2022 

rok. Radna, p. B. Gil, zapytała, co będzie w sytuacji, gdy jeszcze inne spółki również 

poproszą o pieniądze. Burmistrz zapewnił, że miasto zawsze stara się pomagać  

w miarę możliwości budżetowych, tym bardziej, jeśli widać, że te środki są dobrze 

spożytkowane. 

 Głosowano w sprawie: 

 Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego i objęcia 

udziałów Ciepłowni spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Sierpcu. 

Rada w głosowaniu: 10 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

364/XLVI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego i 

objęcia udziałów Ciepłowni spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Sierpcu - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 



BRAK GŁOSU (4) 

Artur Dariusz Balcerowski, Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

14. Uchwała RM ws. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych usług. 

W tym punkcie o głos poproszona została Skarbnik, p. K. Joniak, która omówiła 

przedmiot tej uchwały oraz zasadność jej podjęcia. Radna, p. B. Gil, zapytała,  

czy jest gdzieś zapisane, jakie dokumenty ma składać konkretny dłużnik. Skarbnik 

odpowiedziała, iż w § 5 uchwały występuje zapis o wniosku dłużnika o udzielenie 

ulgi, gdzie jest wyszczególnione, jakie dokumenty, jaki wniosek należy złożyć, aby 

ulgę uzyskać. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, skąd kwota 6 000 zł wymieniona w § 3. 

Pani Joniak wyjaśniła, że kwotę tą przepisano z ustawy, która została z góry ustalona 

przez Ministerstwo. Radna, p. B. Gil, stwierdziła, że w uchwale nie jest dokładnie 

opisane, jakie dokumenty dłużnik musi składać. Skarbnik powiedziała, że każda 

sprawa traktowana jest indywidualnie i każdy podatnik może mieć inny problem 

więc musi to udokumentować na swój sposób. Zapewniła też, że uchwała z całą 

pewnością działa na korzyść podatnika. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych usług.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

365/XLVI/2021 RM  ws. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Sierpc lub jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych usług - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (4) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski 



15. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o zabranie głosu Skarbnik,  

p. K. Joniak, która wymieniła najważniejsze zmiany, jakie zostały wprowadzone  

w uchwale budżetowej, które szczegółowo wymienione są w uzasadnieniu  

do uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy w wydatkach inwestycyjnych jednostek 

budżetowych oprócz ul. Białobłockiej są jakieś inne zmiany, czy wszystko zostaje tak, 

jak było zaplanowane. Skarbnik poinformowała, że wszystkie wydatki majątkowe  

na 2021r. zostały przedstawione w załączniku nr 6 do uchwały, gdzie w zmianach 

planu finansowego jest jeszcze wprowadzone zadanie założenia bezpiecznej 

nawierzchni w Miejskim Żłobku z programu „Maluch+”. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok.  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

366/XLVI/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

16. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 – 

2031. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 – 

2031. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

367/XLVI/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 



17. Sprawy różne. 

Radna, p. B. Gil, skierowała pytanie do Radnego, p. K. Rudowskiego, członka Rady 

Społecznej Szpitala, co ma zrobić mieszkaniec, który stara się o wykonanie 

prześwietlenia klatki piersiowej i nie może tego zrobić w Sierpcu oraz przedstawiła 

prośbę mieszkańca Sierpca o umieszczenie nowego harmonogram zbiórki 

odpadów. Radny, p. W. Jaworowski, przedstawił swój komentarz odnośnie dyskusji 

nad Raportem o stanie Gminy Miasta Sierpc wyrażając ubolewanie, że nikt  

z mieszkańców nie zgłosił się do dyskusji oraz zapytał o przeprowadzaną 

modernizację torów kolejowych. Radny, p. K. Rudowski, wyjaśnił, że jest 

modernizowany odcinek torowiska Sierpc – Rypin. Chodzi o planowane wdrożenie 

do rozkładu jazdy pociągów dalekobieżnych Płock, Grudziądz i nad morze  

oraz w kierunku Katowic. Niestety połączenie z Toruniem jest raczej niewykonalne.  

A jeśli chodzi o badania w szpitalu, to są one szeroko dostępne dla pacjentów 

posiadających skierowanie od lekarza rodzinnego. Burmistrz, p. J. Perzyński uzupełnił, 

że zakończenie modernizacji tych pierwszych 6 km jest planowane do końca lipca. 

Kolejne 6 km ma być wykonane do końca września. Umożliwi to uruchomienie tanich 

linii kolejowych z Katowic do Gdyni przez Płock, Sierpc, Rypin, Brodnicę. Jeśli chodzi  

o połączenia Sierpc – Toruń nie są znane wyniki przetargu na obsługę tej trasy.  

Na temat możliwości prześwietlenia płuc głos zabrała, Radna, p. J. Szewczykowska, 

informując, że w sierpeckiej pracowni RTG raczej nie jest ono wykonywane,  

w związku z czym pacjenci kierowani są do Płocka. Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, podziękował Zarządom Osiedli za przygotowani wielu imprez  

w celu integracji lokalnej społeczności a także Dyrektorowi i całej ekipie MOSiR w 

Sierpcu, organizatorom, tj. Stowarzyszeniu Dla przyszłości Miasta i Powiatu 

Sierpeckiego, Burmistrzowi Miasta i jego Zastępcy. Poinformował również o zajęciu  

I miejsca w finale wojewódzkim w piłce ręcznej plażowej przez Drużynę MKS MAZUR 

SOŁDAŃSKI SIERPC w kategorii junior, czyli została mistrzem woj. mazowieckiego. 

Burmistrz poinformował o otrzymaniu umowy na pokrycie kosztów przedsięwzięcia 

związanego z remontem 6 lokali mieszkalnych o powierzchni 250 m2 nad żłobkiem 

oraz o rozstrzygnięciu przetargu na odbiór odpadów i udało się ustabilizować ceny 

za odpady na najbliższe 2,5 roku. Radny, p. K. Rudowski, przekazał jeszcze 

informacje, iż przeswietlenie płuc jest wykonywane w sierpeckim szpitalu. 

 18. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady XLVI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


